



敬啟者：

To the Parents/ Guardians

第八屆家長教師會就職典禮暨會員大會及中三級家長聚會與中四選科安排
The 8th Inauguration Ceremony cum Annual General Meeting of the PTA and
Form Three Parents' Gathering regarding Form Four Streaming Arrangements

第八屆家長教師會就職典禮暨會員大會及中三級家長聚會與中四選科安排將於二零一八年五月十八日(星期五)下午六時假本校禮堂舉行。家長教師會就職典禮暨會員大會流程包括新一屆家長執委就職及通過活動計劃及財政預算。當日亦會舉辦中四選科講座，以加強中三級學生及家長對升學及選科的認識，屆時教務組老師將於禮堂詳盡講解三三四學制、升班準則、選科時應注意的事項及如何選科等，時間為下午六時三十分至七時。至於七時至八時為與班主任面談時間。如中三家長或學生對升學有任何疑問，可於這段時間向班主任或社工索取更詳盡的資料。由於時間所限，敬請與班主任預約。如貴家長未能抽空出席亦歡迎隨時致電本校以瞭解子女在校情況。

The 8th Inauguration Ceremony cum Annual General Meeting of the PTA and Form Three Parents' Gathering regarding Form Four Streaming Arrangements is scheduled at 6:00p.m. on 18th May, 2018(Friday) at School Hall. The Annual General Meeting will be held shortly after the ceremony, with the agenda of passing the annual plan and budget. To let parents and students better understand career planning and streaming arrangements, a briefing session is scheduled from 6:30p.m. to 7:00p.m. Teachers of the Academic Committee will introduce the new academic structure "334", the promotion criteria and Form Four streaming arrangements. A meeting with the class teacher will be followed from 7:00p.m. to 8:00p.m. If parents or students have any queries about further studies, you may gain more information from the class teacher or the social worker during the period. Advanced booking is required. Parents who are unable to attend are welcome to contact the teachers anytime if necessary.

當日活動流程如下：

Details of the Function:

時間 Time/Form	流程 Activity
6:00-6:30p.m.	第八屆家長教師會就職典禮暨會員大會(禮堂) The 8 th Inauguration Ceremony cum Annual General Meeting of the PTA (Hall)
6:30-7:00p.m.	家長聚會與中四選科安排 (禮堂) Parents' Gathering regarding Form Four Streaming Arrangements (Hall) (所有中三學生必須穿著整齊校服出席是次講座) (All F.3 students should attend the briefing session in proper school uniform)
7:00-8:00p.m.	與班主任會面(課室) Meet the class teacher (Classroom)

有關選科之各項資訊，煩請家長及學生留意以下日程：

Please be reminded of the following arrangements concerning subject selection.

日期 Date	內容 Content	
11/4-16/4	已於午息時間進行以下中四選科簡介會，讓學生瞭解各新高中科目及課程要求。 A brief introductory session on each elective subject in F.4 was conducted at lunchtime so as to familiarize students with the New Senior Secondary (NSS) syllabus and curriculum of each subject.	
	日期 Date	科目 Subjects
	11/4 (星期三)	● 教務簡介三三四學制 Academic Committee introduces the academic structure "334" ● 生物 Biology ● 企業、會計及財務概論 Business, Accounting and Financial Studies
	12/4 (星期四)	● 化學 Chemistry ● 視覺藝術 Visual Arts ● 經濟 Economics
	13/4 (星期五)	● 物理 Physics ● 中國文學 Chinese Literature ● 數學 Extended part for Mathematics (M2)
16/4 (星期一)	● 資訊及通訊科技 Information and Communication Technology ● 中史 Chinese History ● 地理 Geography	
18/5	中三級家長聚會及中四選科安排 Form Three Parents' Gathering regarding Form Four Streaming Arrangements	
11/7	發放選科表，家長可按子女的興趣及能力選擇合適的科目。 The Class Streaming Form will be distributed. Parents can select the most suitable class for your child according to his/her ability and interest.	



二零一七年至一八年度學校通訊第六十五號
2017-2018/School Circular no.65

18/7	發放全年成績表。 The final examination results will be distributed.
11/7 - 23/7	將填妥的選科表交回校務處。 The completed Class Streaming Form must be submitted to General Office.
27/7	統一公佈選科結果。 The Class Streaming results will be released.

學校編配組別準則 Streaming criteria:

i. 根據中三學生的各科成績計算出總分。各科之滿分如下：

A total mark is calculated based on the results of all subjects in F.3. The full marks of each subject are as follows:

科目 / Subjects	分數 / Marks
英文科 English Language	300
中文及數學科 Chinese Language and Mathematics	200
綜合科學及綜合人文科 Integrated Science and Integrated Humanities	150
電腦、經濟、企業、會計及財務概論科 Computer Literacy, Economics and Business, Accounting and Financial Studies	100
普通話科 Putonghua	50

ii. 根據學生之總分排名，作為選科的次序及根據學生選科調查表之優次作為編配的先後。
Students, according to their rank, are given priority to choose their preferred subjects.

若學生第一志願名額已滿，則會將學生派至其第二志願，如此類推。

If the quota of students' first priority is full, students will be automatically transferred to their second or third choice.

學校對所有選科事宜有最終決定權。

All decisions concerning subject selection made by the School are final.

請家長簽妥回條後，囑咐學生於五月九日交回班主任。

Please complete the reply slip and remind your child to return it to the class teacher on 9th May, 2018.

此致

貴家長/監護人

Thank you for your kind attention.

吳沛雄
家長教師會主席、
教務組及學生事務組啟
Ng Pui Hung

Chairperson of the Parent-Teacher Association
Academic Committee & Students Affairs Committee

二零一八年五月二日
2nd May, 2018





二零一七年至一八年度學校通訊第六十五號
2017-2018/School Circular no.65



回條
Reply Slip

有關學校通訊第六十五號「第八屆家長教師會就職典禮暨會員大會及中三級家長聚會與中四選科安排」事宜業已閱悉。

I have been clearly informed about the matters listed in School Circular no.65 "The 8th Inauguration Ceremony cum Annual General Meeting of the PTA and Form Three Parents' Gathering regarding Form Four Streaming Arrangements".

請在適合的空格加上✓號:

Please tick "✓" the appropriate box:

- 本人會出席是次家長教師會就職典禮暨會員大會及中三家長聚會，人數共_____人(不包括學生)，並希望與班主任面談以瞭解子女校園生活，請代為安排。
I will attend the Inauguration Ceremony cum Annual General Meeting of the PTA and the briefing session. A total of _____ persons (excluding students) in my family will join the event. Also I would like to meet the class teacher to understand the campus life of my child. Please make the arrangement.
- 本人會出席是次家長教師會就職典禮暨會員大會及中三家長聚會，人數共_____人(不包括學生)，但暫不欲與班主任面談，如有需要將另行致電。
I will attend the Inauguration Ceremony cum Annual General Meeting of the PTA and the briefing session. A total of _____ persons (excluding students) in my family will join the event. However, I will not meet the class teacher on this occasion. I will contact the teachers when necessary.
- 本人無暇出席是次家長教師會就職典禮暨會員大會及中三家長聚會，但希望與班主任面談以瞭解子女校園生活，請代為安排。
I will not attend the Inauguration Ceremony cum Annual General Meeting of the PTA and the briefing session. However, I would like to meet the class teacher to understand the campus life of my child. Please make the arrangement.
- 本人無暇出席是次家長教師會就職典禮暨會員大會及中三家長聚會，亦暫不欲與班主任面談，如有需要將另行致電。
I will neither attend the Inauguration Ceremony cum Annual General Meeting of the PTA and the briefing session nor meet the class teacher on this occasion. I will contact the teachers when necessary.

此覆

家長教師會主席、教務組及學生事務組

To the chairperson of the Parent-Teacher Association,
Academic Committee & Students Affairs Committee

學生姓名 : _____

Student's name

班 別 : _____ ()

Class

家長/監護人簽署 : _____

Signature of Parent/ Guardian

二零一八年 月 日

Date: _____